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PROTOKÓŁ 

z XLIV sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

z dnia 17 stycznia 2014 r.  

 
 
Sesję zwołała Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy II pani Małgorzata Ciemięga. 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Rady Dzielnicy II przy al. Daszyńskiego 22  

w Krakowie. 

 
Ad. 1 Otwarcie XLIV sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki i ustalenie porządku 

obrad. 

 

Przewodnicząca Rady i Zarządu Małgorzata Ciemięga po otwarciu obrad XLIV sesji Rady 

Dzielnicy II o godz. 18:02, przywitała radnych. Przewodnicząca na podstawie listy 

obecności (w załączeniu) stwierdziła quorum władne podejmować uchwały. 

 

Poprawki do porządku obrad:  

 

Przewodnicząca M. Ciemięga poinformowała radnych o złożonych po wymaganym 

terminie projektach uchwał i poprosiła radnych o przyjęcie ich do porządku obrad. 
 

Wprowadzenie jako pkt 3 – Projekt Zarządu w/s opinii dotyczącej tymczasowej 

organizacji ruchu w rejonie dworca autobusowego. Projekt uchwały został wprowadzony 

do p. o. jednogłośnie: za – 15, przeciw – 0, wstrzym. – 0.   
 

Wprowadzenie jako pkt 4 – Projekt Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w/s  

ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji przy ul. Siedleckiego w Krakowie. Projekt 

uchwały został wprowadzony do p. o. jednogłośnie: za – 15, przeciw – 0, wstrzym. – 0.   
 

Wprowadzenie pkt 5 – Projekt Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w/s opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego. Projekt uchwały został 

wprowadzony do p. o. jednogłośnie: za – 15, przeciw – 0, wstrzym. – 0.   
 

Jako pkt 6 – Projekt Zarządu w/s przystąpienia do „dzielnicowego” budżetu 

partycypacyjnego w 2014 roku.  
 

Jako pkt 7 – Oświadczenia i komunikaty. 

 
Po wprowadzonych zmianach porządek obrad XLIV sesji Rady Dzielnicy II wyglądał 

następująco: 
 

1. Otwarcie XLIV sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki i ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 

3. Projekt Zarządu w/s opinii dotyczącej tymczasowej organizacji ruchu w rejonie 

dworca autobusowego. 

4. Projekt Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w/s ustalenia warunków 

zabudowy dla inwestycji przy ul. Siedleckiego w Krakowie. 

5. Projekt Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w/s opinii dotyczącej ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego. 

6. Projekt Zarządu w/s przystąpienia do „dzielnicowego” budżetu partycypacyjnego  

w 2014 roku. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 
 

Do powyższego porządku obrad nie zostały zgłoszone żadne uwagi i zastrzeżenia. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie:  za – 15, przeciw – 0, wstrzym. – 0. 
 

 



2 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z XLIII sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy II 

Grzegórzki. 

 

Przewodnicząca M. Ciemięga poinformowała radnych, iż do protokołu z XLIII sesji 

nadzwyczajnej Rady Dzielnicy II Grzegórzki nie zostały złożone żadne uwagi na piśmie.  

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 3 Projekt Zarządu w/s opinii dotyczącej tymczasowej organizacji ruchu  

w rejonie dworca autobusowego. 

 

Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga na wstępie przywitała gości. 

Następnie Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga zreferowała i odczytała projekt uchwały.  

Po czym głos zabrał przedstawiciel Małopolskich Dworców Autobusowych p. J. Zieliński, 

który wyjaśnił dlaczego potrzebny jest remont górnej płyty dworca autobusowego oraz 

jak długo będzie trwał. 

Przewodnicząca Rady M. Ciemięga otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. J. 

Świech, p. M. Maliszewska, p. M. Hankus oraz przedstawiciele MDA S.A. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 16, 

przeciw – 0, wstrzym. – 1. Uchwała została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 4 Projekt Komisji Planowania Przestrzennego i Inwestycji w/s ustalenia 

warunków zabudowy dla inwestycji przy ul. Siedleckiego w Krakowie. 

 

Przewodniczący komisji p. J. Łyczko zreferował i odczytał projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. J. Świech, p. M. 

Maliszewska, p. G. Finowski oraz Prezes Krakowskiego Kolejowego Klubu Sportowego. 

Do projektu uchwały wpłynęły dwie poprawki: p. J. Łyczko i p. G. Finowskiego. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad poprawką p. J. Łyczko: za – 18, przeciw 

– 0, wstrzym. – 0. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad poprawką p. G. Finowskiego: za – 18, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 18, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Uchwała z opinią negatywną została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Projekt Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w/s opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego. 

 

Projekt uchwały odczytał i omówił przewodniczący komisji p. W. Rieger. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. E. Śpiewla, p. M. 

Ciemięga. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 16, przeciw – 

1, wstrzym. – 0. Uchwała została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 6 Projekt Zarządu w/s przystąpienia do „dzielnicowego” budżetu 

partycypacyjnego w 2014 roku. 

 

Przewodnicząca Rady p. M. Ciemięga zreferowała i odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca M. Ciemiega odczytała również pismo Przewodniczącego Rady Miasta 

Krakowa w sprawie budżetu partycypacyjnego. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, w której głos zabrali radni: p. J. Świech, p. M. 

Ciemięga. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały: za – 16, przeciw – 

0, wstrzym. – 1. Uchwała została przyjęta większością głosów. 
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Ad. 7 Oświadczenia i komunikaty. 

 

- p. M. Hankus poinformował, iż 3 lutego o godz. 17.00 w Młodzieżowym Domu Kultury 

przy ul. Grunwaldzkiej 5 odbędzie się debata na temat bezpieczeństwa; 

- p. J. Świech zwrócił się z pytaniem, czy zostanie zorganizowane spotkanie dotyczące 

strefy płatnego parkowania. Odpowiedzi udzielili: p. M. Ciemięga, p. G. Finowski; 

- p. J. Świech poruszył temat dodatkowych środków finansowych na remonty ulic w 2014 

roku. Głos w dyskusji zabrali również radni: p. G. Finowski, p. M. Hankus; 

- p. J. Łyczko zwrócił się z pytaniem czy Zarząd wysłał odpowiedź do ZIKiT-u w sprawie 

środków finansowych na remonty chodników i ulic na 2014 rok. Głos w tej sprawie zabrali 

radni: p. M. Ciemięga, p. E. Śpiewla, p. G. Finowski, p. J. Świech. 

 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca p. Małgorzata Ciemięga 

zamknęła XLIV sesję Rady Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 19:02.  

 

 

 

 

Protokołowała:        Prowadzący obrady: 

       
 

Barbara Lipowa             Przewodnicząca 

       Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

 

               Małgorzata Ciemięga 

      

 


